
Mladen Ivanić postavio je sljedeće pitanje Kolegiju Doma naroda Parlamentarne 

skupštine BiH: 

 

Da li Kolegij Doma naroda ima namjeru da preduzme bilo kakve aktivnosti da bi se raspravila 

analiza efekata rada stranih tužilaca i sudija? 

 


